
Svenska Rottweilerklubben 

Protokoll: Styrelsemöte 8e augusti 2023 
 

Tid och datum: Tisdag 2023-08-08 kl. 19:30  

Plats: Zoom 

Närvarande: Christina Sjögren, Jessica Berglund, Martina Israelsson, 

Ann-Louise Rönmark, Linda Borg och Veronica Nilsson. 

Nr Beskrivning 

§1 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

Marie Daun och Malin Åsander har lämnat återbud.  

§2 Godkännande av dagordningen 

 Dagordningen godkändes. 

§3 Val av sekreterare och justerare  

 Martina valdes till mötessekreterare och Ann-Louise valdes till justerare. 

§4 Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag 

 Föregående protokoll genomgicks och lades till handlingarna. 

§5 Inkommande och utgående skrivelser 

Inkommande: 

04.07.2023 RAS/RUS Handlingsplan.  

10.07.2023 Protokoll lägerkommittén (Södra lägret) 

11.07.2023 Lathunden- Protokoll och ca hur många? (SBK) 

12.07.2023 Efterlysning protokoll från revisorer 

22.07.2023 IFR: World Championships and Meeting of Delegates 2023 (IFR) 

25.07.2023 Ansökan om officiell utställning (Västernorrlands LO) 

27.07.2023 Förslag på utställningsdatum för 2025 (UG exteriör) 

29.07.2023 Diverse saker Rottweilerklubben/PR m.m. (UG IGP) 

01.08.2023 Sammanställning ekonomi (Kassör AfR) 

01.08.2023 Fråga från medlem, PR material. 

03.08.2023 Nytt ställningstagande inför personval kennelfullmäktige 2023 
(SBK) 

04.08.2023 IFR IGP World Championship 2023 in Czech Rep. - Registration 
reminder 

06.08.2023 Förslag på uppdateringar kring vandringspriser (Bruksnytt) 



07.08.2023 Ansökan rasutökning- Rottweiler (+uppdatering) (SBK) 

07.08.2023 Forespørsel (Norsk Rottweiler klubb)  

08.08.2023 Inbjudan till Seminarium för domar-, och utställningsansvariga i 
SKKs ras- och specialklubbar (SBK) 

 

Utgående: 

13.07.2023 Protokoll till revisorerna (Sekr. AfR) 

15.07.2023 Svar till medlem (Ordf. AfR). 

31.07.2023 Svar till medlem (Ordf. AfR) 

01.08.2023 Ansökan om utställningar för 2025 (Sekr. AfR) 

01.08.2023 Protokoll från medlemsmöte skickat till justerare (Sekr. AfR) 

08.08.2023 Protokoll från medlemsmöte skickat för signering. (Sekr. AfR) 

08.08.2023 Ställningstagande inför personval Kennelfullmäktige inskickat till 
SBK (Sekr.AfR) 

 Inkomna och utgående skrivelser genomgångna och hanterade. 

§6 Ekonomi 

Genomgång av konton, juli. 

 Ekonomi i god balans.  

Diskussion kring arvoden efter kontakt från Skatteverket gällande arvode 
och arbetsgivaravgifter.  

Saknar fortfarande uppgifter från Tranås BK gällande RM i lydnad och 
rallylydnad.  

Alla arvodes- och reseersättningsansökningar ska skickas in till kassören 
för utbetalning. Ingenting ska utbetalas via utskotten. Detta för att undvika 
dubbelarbete för kassören. 

Har löst medlemsvärvningar för en uppfödare.  

§7 Lokalområden (a) och aktivitetsområden (b) 

 a) Årsmöteshandlingar från Väster Norrlands LO efterfrågas ännu.  

b) Har fått kontakt med Jenny Odeblom angående start av nytt 
aktivitetsområde, ska fortsätta hålla kontakt.  

§8 Utskott (a) och arbetsgrupper (b) 

a) Utskott för avel och hälsa 

b) Utskott för exteriör och utställning 

c) Utskott för information 

d) Utskott för läger och aktiviteter  

e) Utskottet för mentalitet  

f) Utskott för tävling och samhällsnytta  



g) Medlemshantering 

h) Vandringspriser och förtjänsttecken   

i) Arbetsgruppen sponsring 

 a) Malin inte närvarande, inget nytt.  

b) Ansökan om officiella utställningar 2025  
• Årsmöte 2/3 Enköping 

• SSU/Sommarspecial 28/6 Nora 

• SSU/Sommarspecial 29/6 Nora 

• Höstspecialen 28/9 Göteborg 

• Föne 2/8 – Västernorrlands LO 

Exteriörbeskrivningar rullar på. Svar angående lathunden (se inkommande 
skrivelse 23.07.11) skickat 25.07.2023. Förfrågan om utökat rasregister (se 
inkommande skrivelse 23.08.07) skickat till utskottet för kommentarer. 

c) Webmaster jobbar med att få upp våra styrelseprotokoll på hemsidan, 
strular ännu. 
Manusstopp 23.08.15 för tidningen Rottweiler, Nr 3. 

 

d) Alla kostnader för Kosta lägret ej inkomna ännu. Sammanställning av 

utvärderingarna väntar.  

 
e) Inget att rapportera, allt rullar på. 

 

f) RM Bruks, allt rullar på dommarlag är utsedda. 28st. anmälda varav 27st 
rottweiler. Fortsatt många anmälda som inte ändrat klubbtillhörighet till 
Rottweilerklubben inför rasmästerskapet, trots gedigen marknadsföring. 
Utskottet arbetat intensivt med att hjälpa till så att detta korrigeras.  

 

g) Fått info om att påminnelser om att förnya sitt medlemskap fortsatt inte går 
ut. Uppdrogs åt Martina att lägga upp info på FB om att alla bör gå in och 
kolla på sina medlemskap. Fortsatt problem med att få in en av våra 
hedersmedlemmar.  
 

h) Tyvärr har rasklubbens nominering till Hamiltonplaketten avslagits.  
Sanne Johansson har skickat förslag till styrelsen 23.08.06, bordlägger 
diskussion/beslut till nästa möte.  

 
i) Arbete pågår inför RM i bruks. Möjliga sponsorer önskar kontakt redan i 

november för sponsring 2024. 

§9 RASK 

 Förfrågan har kommit till RASK att skicka en representant att närvara vid 
anställningsintervjuerna till nya GS i slutet av augusti.  
Nästa möte i september. 

§10 Övriga frågor 

a) Ersättnings-normer 
b) Livestyrelsemöte i höst 



c) Budgetmöte 
d) Fråga om Nordic Dog Days (Umeå) 

e) PR material från Soffie 

f) Forespørsel (Norsk Rottweiler klubb) 

g) Utökning av rasregister 

h) Personval Kennelfullmäktige 

 a) Nytt förslag på dokument angående ersättningsnormer inom klubben finns. 
Beslutades att godkänna revideringen.  
 

b) 14-15 oktober, Stockholmstrakten. Uppdrogs åt samtliga att skicka förslag 
på punkter att diskutera under mötet till Martina  
 

c) 14e november, då ska alla utskottens budgetförslag vara inskickade till 
sekreteraren och kassören. Utskotten erbjuds möjlighet till möte med 
styrelsen under perioden 10/10-14/11.  
 

d) Förfrågan om vi har någon form av material att dela med oss av för att 
synas på arrangemanget. Uppdrogs åt Titti att svara medlemmen.  
 

e) Titti hämtar materialet i veckan.  
 

f) Ärendet skickas till berörda utskott. Uppdrogs åt Martina att svara Norsk 
Rottweiler klubb att vi tittar på ärendet och återkommer. 
 

g) Utskottet rekommenderar att rasklubben ställer sig positiv till berörd 
ansökan. Uppdrogs åt Martina att skicka in svar till SBK. 
 

h) Utskick från SBK angående nytt ställningstagande kring val av ordförande 
till SKKs centralstyrelse (CS). Valet ska göras på Kennelfullmäktige i 
september. Kvarvarande kandidater är sittande ordförande Thomas Uneholt 
eller fd förbundsordförande i SBK Piia Nora. Uppdrogs åt Martina att 
skicka svaret med klubbens ställningstagande till SBK. 

§11 Kommande styrelsemöte 

 Tisdag 12.09.2023 kl. 19.30. Zoom. 

§12 Mötets avslutande 

 


